



CANADIAN CYCLING HALL OF FAME

www.cyclingcanada.ca |

@CyclingCanada

Anne Samplonius

Anne Samplonius enjoyed a long and successful career as a member of the Canadian National Cycling Team, representing Canada on the world stage across numerous events and disciplines. A fixture in international competition, Samplonius represented Canada at the UCI Road World Championships 10 times, spanning nearly two decades from 1993 to 2010. Her dedication and consistency made her one of the top time trial specialists of her era and a cornerstone of Canadian women's cycling.

Anne Samplonius

Anne Samplonius a connu une longue et fructueuse carrière au sein de l'équipe nationale canadienne de cyclisme, représentant le Canada sur la scène mondiale dans de nombreuses épreuves et disciplines. Elle a représenté le Canada sur la scène mondiale dans de nombreuses épreuves et disciplines. Fidèle à la compétition internationale, Anne Samplonius a représenté le Canada aux Championnats du monde de cyclisme sur route de l'UCI à dix reprises, sur une période de près de vingt ans, de 1993 à 2010. Son dévouement et sa constance ont fait d'elle l'une des meilleures spécialistes du contre-la-montre de son époque et une pierre angulaire du cyclisme féminin canadien.